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Dnr 13KS/0225 Kommunstyrelsen 2013-10-09 § 178 

Svar på motion (S) om att tillsätta en granskningskommission 
för Värmdövallen 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Motionen avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

I motionen föreslås att kommunfullmäktige ska tillsätta en 

granskningskommission för att granska ärendet om byggnationen av den 

nya idrottsanläggningen på Värmdövallen. Här konstateras att ärendet 

utretts av revisionen, att handläggningen av ärendet och beslut i ärendet i 

många avseenden varit bristfälliga samt att kommunen lärt sig av sina 

misstag och bl.a. antagit en policy för borgen till föreningar och 

föreningsägda bolag. 

 

Motionen föreslås avslås. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Svar på motion (S) om att tillsätta en 

granskningskommission för Värmdövallen, 2013-09-10. 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Peter Frej (M) yrkar bifall till kontorets förslag. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition på kontorets förslag mot Ribbings yrkande 

och finner att kommunstyrelsen beslutat i enlighet med kontorets förslag. 

 

Votering begärs och ska genomföras. 

 

De som avslår motionen röstar JA, de som bifaller motionen röstar NEJ. 
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Namn JA NEJ 

Anders Bergman (FP) X  

Peter Frej (M) X  

Marie Bladholm (M) X  

Filip Joelsson (MP) X  

Stefan Dozzi (KD) X  

Max Ljungberg (MP) X  

Fredrik Sneibjerg (FP) X  

Annika Andersson 
Ribbing (S) 

 X 

Nils-Erik Särnbrink (S)  X 

Sandro Wennberg (S)  X 

Anna Hellgren 
Westerlund (S) 

 X 

 

Kommunstyrelsen beslutar med 7 JA-röster mot 4 NEJ-röster att avslå 

motionen. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

(S) lämnar följande skriftliga reservation: 

” På dagens möte med kommunstyrelsen har en redovisning av styrmodellen 

för skolan presenterats. Den återger hur kommunens styrdokument, 

reglementen och delegationer är formulerade. Enligt uppgift har det tagit 30 

timmar att skriva denna rapport.  

 

I fallet Värmdövallen finns flera märkliga saker i hanteringen som inte fått 

sin förklaring. Kommunens bristande handläggning har blivit en dyr läxa för 

skattebetalarna. Istället för att gå till botten med missgreppen och lära för 

framtiden vill majoriteten skyffla de obesvarade frågorna under mattan. Ett 

av skälen till att inte bifalla förslaget om en granskningskommission sägs 

vara att det ”skulle innebära att tämligen omfattande resurser i form av 

anslag i budet och tidsåtgång för förtroendevalda och tjänstemän togs i 

anspråk.”  

 

Om man kan lägga 30 timmar på att skriva om sådant som 

kommunstyrelsen redan vet,  menar vi socialdemokrater att det varit klokare 

att använda tjänstemannaresurserna i denna fråga än som i exemplet ovan.” 

 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle röstat för Annika 

Andersson Ribbings yrkande om han tjänstgjort. 

 
Sändlista 

KF 

____________ 


